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Terms & Conditions 
Special Pricing Offer for Non - Emirati Customers  

Summary of Changes 

The following changes have been made to the main terms and conditions of the offer.  

The full terms and conditions are available in the document after this Summary of Changes.  

1. Offer end date has been revised to 30th September, 2024. Total Offer Period will run from 1st 

March, 2024 to 30th September, 2024. (Original Offer Period: 1st March, 2024 to 30th June, 

2024) 

2. The Offer’s Special Interest will now be credited as follows: 

Participating customers Special Interest payout 

The Customers who are participating until 

30 June 2024 

 

Special Interest for the original Offer 

Period (i.e., that ends on 30 June 2024):  

Payout in August 2024 

(30 business days after the end of the original 

offer period) 

The Customers who are participating or 

continue to participate after 30 June 

2024 

Special Interest for the extended Offer 

Period (that ends on 30 September 

2024):  

Payout in November 2024 

(30 business days after the end of the 

extended offer period) 

 
3. Illustrations have been updated for Special Interest calculation and payout (Annexures 1 and 3). 
4. The changes above do not alter the construct of the campaign and all other terms and 

conditions of the offer remain the same and are appended below. Reference must be made to 
the complete document.  
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 Terms & Conditions 
Special Pricing Offer for Non Emirati Customers  

 
Glossary and explanation of terms used in this document: 

“The Bank” or 
“Mashreq” or 
“Mashreqbank” 

Mashreqbank PSC is regulated by the Central Bank of the United Arab 
Emirates 

“Savings Account” Means our "NEO Savings Account" or "Savings Account" or "Mashreq 
Gold Savings Account" or "Private Banking Savings Account" in AED & 
USD Currencies under conventional banking offering. 

“Relationship Balance” Means combined credit balance in Current Account(s), Saving Account(s), 
Mashreq Millionaire Certificate(s), Term Deposit(s) and Certificate of 
Deposits of any variant and currency 

“Customers” or 
“Customer” 

Means our valued Non Emirati Customers in Private Banking, Mashreq 
Gold & NEO Segments holding an active Savings Account 

“Promotion” or 
“Campaign” or ” Offer” 

This special pricing offer for Savings Account which rewards Customers 
with Special Interest on Eligible Incremental Average Balance 

“Offer Period” Means period from 1 March 2024 to 30 September 2024 (both days 
inclusive).  
Initial offer period: 1st March to 30th June, extended up till 30th 
September. 

“Base” Means statement balance as on 29 February 2024 

“Eligible Incremental 
Average Balance” 

This is put in place to ensure only new deposits in Saving Account will 
qualify for the campaign & existing deposits are not transferred into the 
Savings Account. This will be administrated by using the following 
calculation (reference can be made to Annexure 2 below): 
 
Means the lower of the three: 

a.  the difference between the average balance of Savings Account 
during the Offer Period and the Base, 

b. The difference between the average of the total deposits in the 
Relationship Balance during the Offer Period and the  Base, and  
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c. AED 100 Mn (or equivalent)  

“Special Interest” Additional Interest offered in this Promotion  

 
1. To qualify in this Promotion, the Customer must grow Savings Account Balance by at 

least AED 25,000 during the Offer Period. This growth will be assessed by comparing 
the Savings Account Balances as on 30 June 2024 or on 30 September 2024 with 29 
February 2024 on Relationship Balance level as below.  

I. Customers participating in the offer duration (1st March to 30th September) will be 
assessed on growing their balance by AED 25,000 till 30 June compared to the 
balance as on 29 February 2024. 

II. Customers participating only during the extended period only (e.g. because of 
opening new account after June or for non-participation with existing account till 
30 June) will be assessed on growing their balance by AED 25,000 till 30 
September compared to the balance as on 29 February 2024. (Refer Annexure 3) 

 
2. The Special Interest will be calculated & credited manually on Eligible Incremental 

Average Balance to the Customer's account. This means that any regular interest 
automatically paid by the system plus the manual credit referred to above will ensure 
that a total payout of 5.30% per annum for the Offer Period is received by the 
customer.  The Special Interest will be credited within 30 business days after the end of 
original and extended Offer Period as following: 

 

Participating customers Special Interest payout 

The Customers who are participating until 30 

June 2024 

 

Special Interest for the original Offer Period (i.e., 

that ends on 30 June 2024):  

Payout in August, 2024 

The Customers who are participating or 

continue to participate after 30 June 2024 

Special Interest for the extended Offer Period 

(that ends on 30 September 2024):  

Payout in November, 2024 
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3. Any movement of funds from any other liability accounts under the Relationship 

Balance will not be considered under this Campaign.  
 

4. The Special Interest will be rounded off to two decimal places and will be credited in of 
Customer’s active AED Savings Account. In case the Customer does not have an active 
AED Savings Account, the same shall be credited in an active USD Savings Account. 
 

5. The maximum Incremental Eligible Average Balance a Customer can maintain will be 
capped at AED 100 Mn (or equivalent) for this Offer in the Savings Account. 

 
6. All computations will be done in AED and in case where the interest is to be credited in 

USD Account, the conversion will be done based on the current prevailing exchange rate 
at the time of interest disbursement.  

 
7. With the extension in the offer period, the Promotion will not pay any Special Interest 

on Special Interest unless & until the same has been credited (in mid-August) and the 
same has been invested again in the Savings Account. 

 
8. Other Conditions: 

 
I. These Terms and Conditions are in addition to any other applicable terms and 

conditions including but not limited to those stipulated by the Bank from time to 
time on its website and terms and conditions pertaining to other products, 
services or offers provided by the Bank (including but not limited to terms and 
conditions relating to Mashreq Mobile, Mashreq Online, Direct Banking Centre and 
automatic teller machines).    
 

II. The Bank reserves the right, at its sole and absolute discretion, to amend, cancel 
or change the Campaign or these Terms and Conditions at any time without any 
prior notification to the Customer. 
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III. Any such amendments or supplements shall be provided on Mashreq’s  website or 

will be notified via email to the registered email records (if any) with the Bank.  
 

IV. Customer account(s) that is/are closed or terminated or delinquent or blacklisted 
prior to and/or during the Promotion Period will not be eligible under this 
Promotion. 

 
V. Special Interest may be forfeited if the Bank has sufficient grounds to believe 

that the Customer has violated these Terms and Conditions or any laws or 
regulations as applicable in UAE or as per internal Mashreq policies. 

 
VI. In no event shall Mashreq, any of its affiliates or any of its officers, directors, 

employees or agents be liable or responsible to the Customers for any loss, 
damage or expense arising out of or otherwise related to this Campaign. Mashreq 
does not offer or provide any warranties or accept any responsibility or liability of 
any kind in respect of the Campaign and hereby disclaims any and all express or 
implied warranties with respect to the Campaign. 

 
VII. These Terms and Conditions are governed by and construed in accordance with 

the laws of the United Arab Emirates as applicable in the Emirate of Dubai without 
prejudice to resolutions, notices, framework or any guidance/advises from 
Central Bank of UAE including those related to The Bank. Any dispute arising 
under or in connection with this Promotion shall be submitted to the exclusive 
jurisdiction of the courts in Dubai, United Arab Emirates. 

 
VIII. The Bank shall not be in breach of its obligations or otherwise be liable to conduct 

this Campaign in the event of any Force Majeure Event. For purposes of these 
Terms and Conditions, “Force Majeure Event” shall mean any and all circumstances 
beyond the reasonable control of the Bank including, amongst other things, acts 
of God, industrial disputes, civil disobedience/unrest, war, acts and regulations of 
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any governmental or authority in any jurisdiction. In such circumstances, the 
Bank’s obligations to the Customer shall automatically stand discharged without 
the need to provide notice to that effect. 
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Annexure 1: Interest Calculation 
 
As defined in these Terms & Conditions, Special Interest will be calculated on Incremental Eligible 
Average Balance as per the following formula: 
First payout: Incremental Eligible Average Balance x Special Interest Rate x 122*/360  
*Number of days during the initial Offer Period i.e., from March 1, 2024 to June 30, 2024 
 

Second payout: Total Special Interest(1) minus Special Interest as per the first payout 
 
(1) Incremental Eligible Average Balance x Special Anticipated Interest Rate x 214(2)/360  
(2 )Number of days during the extended Offer Period i.e., from February 1, 2024 to September 30, 2024 
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Annexure 2: Incremental Eligible Average Balance Calculation (amounts in AED ‘000) 
The below cases are for illustration purposes only. Reference must be made to Terms & Conditions 

 
 

Case 1 

Month End Balance 
Offer 

Period 
Growth  

(Clause 1 of 

TnCs) 

Average 
Balance Incremental 

Average 
Balance 

Eligible 
Incremental 

Average Balance 
(Glossary and 

Clause 2 of TnCs) 
Base  

(29 Feb24) 
Offer 

Period End 
Offer 

Period 

A B C = B minus A D E = D minus A F 

Savings Account  100 125 25 125 25 

25 
All other liability accounts in Relationship 
Balance 50 150 100 150 100 

Relationship Balance 150 275 125 275 125 

Explanation:  
The customer grew relationship balance by AED 125,000, with AED 25,000 through fresh 
funds in Savings Account and hence is eligible for Special Interest in this Offer. 

 
 
 
 
       

 

Case 2 

Month End Balance 
Offer 

Period 
Growth  

(Clause 1 of 
TnCS) 

Average 
Balance Incremental 

Average 
Balance 

Eligible 
Incremental 

Average Balance 
(Glossary and 

Clause 2 of TnCs) 
Base  

(29 Feb24) 

Offer 

Period End 

Offer 

Period 

A B C = B minus A D E = D minus A F 

Savings Account  100 125 25 125 25 

15 
All other liability accounts in Relationship 
Balance 50 40 -10 40 -10 

Relationship Balance 150 165 15 165 15 

Explanation: 

The customer grew balance in Savings Account by AED 25,000 however overall relationship 
growth is AED 15,000. Therefore, Special Interest will be paid on the balance growth of AED 
15,000 in Savings Account. 
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Case 3 

Month End Balance 
Offer 

Period 
Growth  

(Clause 1 of 
TnCS) 

Average 
Balance Incremental 

Average 

Balance 

Eligible 
Incremental 

Average Balance 

(Glossary and 
Clause 2 of TnCs) 

Base  
(29 Feb24) 

Offer 
Period End 

Offer 
Period 

A B C = B minus A D E = D minus A F 

Savings Account  100 125 25 125 25 

0 
All other liability accounts in Relationship 
Balance 50 25 -25 25 -25 

Relationship Balance 150 150 0 150 0 

Explanation  
The customer grew balance in Savings Account by AED 25,000 however there is no growth 
in overall Relationship Balance and hence there is no eligible growth for Special Interest 

 

 

Case 4 

Month End Balance 
Offer 

Period 
Growth  

(Clause 1 of 
TnCs) 

Average 
Balance Incremental 

Average 

Balance 

Eligible 
Incremental 

Average Balance 

(Glossary and 
Clause 2 of TnCs) 

Base  
(29 Feb24) 

Offer 
Period End 

Offer 
Period 

A B C = B minus A D E = D minus A F 

Savings Account  100 75 -25 75 -25 

0 
All other liability accounts in Relationship 
Balance 50 100 50 100 50 

Relationship Balance 150 175 25 175 25 

Explanation:  

The customer did not grow balance in Savings Account. However, there is a growth in overall 
Relationship Balance by AED 25,000 and hence there is no eligible growth for Special 
Interest in Savings Account. 
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Case 5 

Month End Balance 
Offer 

Period 
Growth  

(Clause 1 of 
TnCs) 

Average 
Balance Incremental 

Average 
Balance 

Eligible 
Incremental 

Average Balance 
(Glossary and 

Clause 2 of TnCs) 
Base  

(29 Feb24) 
Offer 

Period End 
Offer 

Period 

A B C = B minus A D E = D minus A F 

Savings Account  100 100 0 100 0 

0 
All other liability accounts in Relationship 
Balance 50 100 50 100 50 

Relationship Balance 150 200 50 200 50 

Explanation:  

The customer did not grow balance in Savings Account. However, there is a growth in overall 
Relationship Balance by AED 50,000 and hence there is no eligible growth for Special 
Interest in Savings Account. 
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Annexure 3: Illustration of payout of Special Anticipated Interest  
 

 
  



 

Mashreqbank PSC is regulated by the Central Bank of the United Arab Emirates 

Classification: Public 

 

 والأحكام  الشروط
 الإماراتيي  غير بالعملاء الخاص التسعير عرض

 التعديلات  موجز
 . للعرض الرئيسية والأحكام الشروط على التالية التعديلات  إجراء تم لقد

 .هذا التعديلات موجز بعد المستند في والأحكام بالشروط كاملاا  بيانا  تجدون
  30  لغاية  2024  مارس  1  من  العرض  فترة  إجمالي  يستمر.  2024  سبتمبر  30  إلى  العرض  انتهاء  تاريخ  تعديل  تم .1

 (2024 يونيو 30 لغاية 2024 مارس 1 من: الأصلية  العرض . )فترة 2024 سبتمبر
 : يلي كماحالياا عن العرض   فائدة الخاصةال إضافة ستتم .2

 لفائدة الخاصةا سداد المشاركون  العملاء

  تنتهي )التي   الأصةةةةلية  العرض فترة  عنالفائدة الخاصةةةةة   2024  يونيو 30  لغاية  يشاركون  الذين  العملاء

 (:2024  يونيو 30  في

 

 2024 أغسطس شهر  في السداد

 (الأصلية العرض  فترة  نهاية  بعد عمل يوم  30)

 المشةةاركة  في يسةةتمرون أو  يشةةاركون  الذين  العملاء

 2024  يونيو 30  بعد

عن فترة تمةديةد العرض )التي تنتهي    لفةائةدة الخةاصةةةةةةا

 (:2024سبتمبر   30في  

 

 2024  نوفمبر  في السداد

 (العرض تمديد  فترة  نهاية  بعد عمل يوم  30)

 
 (.3والملحق  1وسدادها في )الملحق  الفائدة الخاصة حسابتحديث ايضاحات  تم .3
 وتمت  هي  كما  للعرض  الأخرىالحملة وتظل كافة الشروط والأحكام    بنيةالتعديلات أعلاه إلى تغيير    تؤدي  لن .4

 . بالكامل  المستند إلى الرجوع يجب. يلي فيما  الملحق في إضافتها
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 مسرد وتفسير المصطلحات المستخدمة في هذا المستند: 

 "أو "المشرة " أو "البنك"
 "المشر  بنك"

 اإلمارات مصرف لرقابة ويخضع مرخص بنك وهو ع،.م.ش المشر  بنك
 .المركزي المتحدة العربية

 التوفير حساب" أو "التوفير حساب" أو "NEO التوفير حساب " به يُقصد   التوفير""حساب 
 "الخاصة المصرفية للخدمات التوفير حساب" أو "المشر  في الذهبي
 الخدمات إطار في الأمريكي والدولار الإماراتي بالدرهم بالعملتين

 .التقليدية المصرفية

الةةةةعةةةةلاقةةةةة  "رصةةةةةةةةيةةةةد  
   المصرفية"

،عنى مجموع الجاريي )الحسابات( الحساب في الموجود الرصيد  ويعني  
 من ألجل والودائع المشير ، مليونير شهادات الدخار، ) )الحسابات (حساب

 .فردي عميل رقم في بها االحتفاظ يتم عملة، أي أو كانت، نوع أي

"العميل" أو "العملاء"  وتشير إلى العملاء الأعزاء من غير الإماراتيين في قطاعات الخدمات    
ي يحملون حساب  المصرفية الخاصة، المشر  الذهبي والشر  نيو الذ

.  توفير نشط وفعال  

"الةةحةةمةةلةةة   أو  "الةةعةةرض" 
"الةحةمةلةةة"   الةترويةجةيةةة" أو 

 أو "العرض"

حساب التوفير الذي يمنح مكافأة  بوتشير إلى عرض التسعير الخاص 
 للعملاء بعائد وربح خاص على معدل الرصيد الإضافي المؤهل.   

 2024 سبتمبر 30إلى   2024مارس   1وتعني الفترة ما بين  "فترة العرض"
 )بما في ذلك كلا التاريخي ضمناً(. 

تم تمديدها لغاية  قد يونيو، و 30لغاية  مارس 1فترة العرض المبدئية: من 
.سبتمبر  30  

"الرصةةيد " الأسةةاو" أو 
 "الابتدائي".

.  2024فبراير  29 ويعني رصيد كشف الحساب كما هو في  

"معدل الرصةيد الإضةافي  
 المؤهل "

التوفير  يتم وضع ذلك لضمان أن تكون الودائع الجديدة فقط في حساب 
مؤهلة للمشاركة في الحملة، ولن يتم تحويل الودائع الحالية إلى حساب  

)كما هو   توفير. حيث تتم إدارة ذلك باستخدام طريقة الحساب التالية 
: أدناه( 2مشار إليه بالملحق   

 ويعني الأقل من بين الخيارات الثلاثة التالية:
ة الحملة الترويجية وبين  أ( الفر  بين معدل رصيد حسابات التوفير أثناء فتر

 الرصيد الأساو الخاص بها،  
ب( الفر  بين معدل إجمالي الودائع في رصيد العلاقة المصرفية أثناء  

 فترة العرض الترويجي، وبين الرصيد الأساو الخاص بها. 
 و
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مليون درهم )أو ما يعادلها(. 100ج( مبلغ   

المقدمة فى هذه الحملة الترويجية  الفائدة الخاصة   الإضافية  الفائدة 

  25,000من أجةل التةأهةل لهةذا العرض الترويجي، يجةب أن يقوم العميةل بتنميةة ويددة رصةةةةيةد حسةةةةاب التوفير بمبلغ   .1

الزددة من خلال إجراء مقارنة لرصةةةيد حسةةةاب التوفير  درهم على الأقل خلال فترة العرض الترويجي. ويتم تقييم هذه  

العلاقةةة    2024فبراير    29مع    2024سةةةةبتمبر    30أو في    2024  يونيو  30كمةةا هو في   رصةةةةيةةد  على مسةةةةتوي 

 . كما يلي  المصرفية

على يددة رصةةةيدهم  بناءا  سةةةبتمبر(   30لغاية   مارس 1في فترة العرض )من المشةةةاركين  يتم تقييم العملاء   .1

 .2024فبراير   29مقارنة بالرصيد كما هو في  باليونيو   30درهم لغاية    25,000قيمة  ب

بسةةبب فتح حسةةاب جديد بعد شةةهر يونيو أو   :المشةةاركين خلال فترة التمديد فقط )مثاليتم تقييم العملاء   .2

سةةبتمبر  30درهم لغاية    25,000يونيو( بناءا على يددة رصةةيدهم بقيمة   30لعدم المشةةاركة بحسةةاب حالي لغاية  

 (3. )يرجى الرجوع إلى الملحق 2024فبراير   29بالمقارنة بالرصيد كما هو في  

لفائدة الخاصة وإضافتها يدودا على معدل الرصيد الإضافي المؤهل في حساب العميل. الأمر الذي  ساب اتحايتم  .2

النظام تلقائيا بالإضافة إلى الرصيد المضاف يدودا المبين إليه أعلاه،   منتظمة تضاف عن تطريقيعني أن أي فائدة 

لعرض. حيث تتم إضافة الفائدة الخاصة  فترة ا في% سنود  5.30ستضمن استلام العميل لإجمالي دفعات بنسبة 

 كما يلي:  لعرض الترويجيا تمديدالالأصلية وفترة  فترةاليوم عمل بعد انتهاء  30خلال 
 الفائدة الخاصة سداد نوالعملاء المشارك

العرض الأصةةةةلية )التي تنتهي   فترةعن    الفائدة الخاصةةةةة 2024يونيو   30العملاء الذين يشاركون لغاية  

 (:2024يونيو   30في  

 

 2024في شهر أغسطس  السداد

العملاء الذين يشةةاركون أو يسةةتمرون في المشةةاركة 

 2024يونيو   30بعد  

العرض )التي تنتهي  تمةديةد    فترةعن    الفةائةدة الخةاصةةةةةة

 (:2024سبتمبر   30في  

 

 2024في نوفمبر   السداد

 

للتمويلات من أي من حسةةابات الالمامات الأخري وفقاا لرصةةيد العلاقة المصةةرفية ضةةمن هذه  لن يتم حسةةاب أي حركة   .3
 .الحملة الترويجية
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إلى منزلتين عشرةيتين وتتم إضةافته إلى حسةاب توفير بالدرهم الإماراتي الفعال للعميل.    الفائدة الخاصةةيتم تقريب  .4
اتي فعةال، فعنةدهةا تتم إضةةةةافةة مبلغ الربح في حسةةةةاب وفي حةال لم يكن لةدي العميةل حسةةةةاب توفير بالةدرهم الإمةار

 .توفير بالدولار الأمريكي
 

مليون درهم )أو ما   100الحد الأقصىةةة لمعدل الرصةةةيد الإضةةةافي المؤهل الذي يمكن للعميل الإبقاء عليه هو   يعتبر .5

 .يعادلها( من أجل هذا العرض الترويجي في حساب توفير

وفي حةال تم إيةداع الربح في حسةةةةاب بالةدولار الأمريكي، فعنةدهةا يتم لإمةاراتي،  كةافةة الحسةةةةابات بالةدرهم ا  إجراءيتم  .6

  .إجراء التحويل اعتماداا على سعر الصرف الفوري السائد الحالي في وقت توييع الربح

وحتى  ما لم بموجب العرض الترويجي  الفائدة الخاصةة  على    فائدة خاصةةأي  سةدادلن يتم فتمديد فترة العرض   في حال .7

 في حساب التوفير.من جديد   ارهامنتصف شهر أغسطس( ويتم استثمفي  )اعتمادها يتم 

 
 

 الشروط الأخرى: 

I.   تعتبر هذه الشرةةةوط والأحكام بمثابة إضةةةافة إلى أي من الشرةةةوط والأحكام الأخري ، بما في ذلك على سةةةبيل

من قبل البنك من وقت لآخر على الموقع الإلكتروني الخاص بالبنك، علاوة    نصةةةوص عليهاالمثال لا الحصةةةر تلك الم

على الشرةةةوط والأحكام الخاصةةةة بالمنتجات أو الخدمات أو العروض الأخري المقدمة من قبل البنك )بما في ذلك 

خدمات  على سةةبيل المثال لا الحصةةر الشرةةوط والأحكام المتعلقة بالمشرةة  موبايل، المشرةة  أون لاين، مركز ال

    المصرفية المباشرة، وأجهزة الصراف الآلي(.

II.   يحتفظ البنةك بحقةه، بحسةةةةب تقةديره الخةاص والحصةةةةري، في إجراء تعةديةل، أو إلغةاء، أو تغيير على الحملةة أو على

 هذه الشروط والأحكام في أي وقت كان بدون تقديم أي إشعار مسبق للعميل.  

III. ا النوع على الموقع الالكتروني للمشرةةةة  الإسةةةةلامي، أو يتم يتم عرض أي من التعةديلات أو الملاحق من هةذ

 الإشعار بها من خلال البريد الإلكتروني إلى سجلات البريد الإلكتروني المسجلة )إن وجدت( لدي البنك. 

IV.    لن يعتبر حسةةةاب )حسةةةابات( العميل الذي تم إغلاقه أو إنهااه أو المتأخر في السةةةداد أو المدرج ضةةةمن القائمة

 قبل و/أو أثناء فترة العرض ، مؤهلاا وفقاا لهذه الحملة الترويجية.    السوداء

V.    قد تتم مصةادرة الربح الخاص في حال كان البنك يمتلك أسةباب كافية تدفعه للاعتقاد  ن العميل قد انتهك هذه

تحةدة، أو وفقةا  الشرةةةةوط والأحكةام أو أي من القوانين أو اللوائح النةافةذة المفعول في دولةة الإمةارات العربيةة الم

 للسياسات الداخلية في بنك المشر .

VI.   لن يتحمةل بنةك المشرةةةة   ي حةال، أو أي من شركةاتةه التةابعةة أو أي من مسةةةةؤوليةه أو مةديريةه أو مو فيةه أو

وكلائه أي مسةةؤولية في مقابل العملاء عن أي خسةةارة أو ضةةرر أو مصةةاريف تنجم عن هذه الحملة الترويجية أو 

بهةا.  وكةذلةك فلن يقةدم بنةك المشرةةةة  أو يعرض أي ضةةةةمةانةات أو يتحمةل أي مسةةةةؤوليةة أو   بخلاف ذلةك بمةا يتعلق



 

Mashreqbank PSC is regulated by the Central Bank of the United Arab Emirates 

Classification: Public 

المام من أي نوع كان بشةةةأن الحملة الترويجية، كما أنه يتنصةةةل وينكر بموجبه أي وكافة الضةةةمانات الصةةةريحة أو 

 الضمنية بما يخص الحملة الترويجية. 

VII. انين دولة الإمارات العربية المتحدة النافذة المفعول  تُحكم هذه الشرةةةوط والأحكام ويتم تفسةةةيرها وفقا لقو

في إمارة دبي. بدون الإخلال بالقرارات والإشعارات والأطر أو أي من التوجيهات / الإرشادات من مصرف الإمارات  

العربية المتحدة المركزي بما في ذلك تلك المتعلقة بالمشر  الإسلامي. حيث يخضع أي نزاع ناجم وفقاا أو بما  

تعلق بهةذه الحملةة الترويجيةة إلى الصةةةةلاحيةة القضةةةةائيةة الحصةةةةريةة للمحةاكم في دبي، دولةة الإمةارات العربيةة  ي

 المتحدة.

VIII.   لن يعتبر البنةك  نةه مخةالف لالمامةاتةه، أو يعةد  بخلاف ذلةك مسةةةةؤولاا عن إجراء هةذه الحملةة في حةال وقوع أي قوة

صةةد بةةةةةة "حالة القوة القاهرة" أي وكافة الظروف الخارجة  قاهرة. وتوافقاا مع أغراض هذه الشرةةوط والأحكام، يُق

عن السةيطرة المعقولة للمشرة  بما في ذلك، من بين أمور أخري، القضةاء والقدر، النزاعات الصةناعية والعصةيان /  

الاضةةةةطرابات المةدنيةة والحروب، والتصةةةةرفةات واللوائح الخةاصةةةةة  ي حكومةة أو سةةةةلطةة في أي من الصةةةةلاحيةات  

 ل هذه الظروف يتم إعفاء وإبراء المشرة  من أي المامات تجاه العميل بشةكل تلقائي وبدون    القضةائية. وفي

 الحاجة إلى تقديم إشعار بهذا الصدد.
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احتساب الفائدة.  -1الملحق   

 
على معدل الرصيد الإضافي المؤهل وفقا للصيغة   الفائدة الخاصةكما هو مبين في هذه الشروط والأحكام، يتم حساب 

 التالية: 
 

 360* / 122× الفائدة الخاصة معدل الرصيد الإضافي المؤهل ×  الدفعة الأولى:
 

2024  يونيو 03إلى  2024مارس   1أي: من  المبدئية * عدد الأدم أثناء فترة العرض الترويجي  
 

 وفقاا للدفعة الأولى  الفائدة الخاصةمنه  مطروحاا ( 1) الفائدة الخاصةالدفعة الثانية: إجمالي 
 

 360/(2)214×  المتوقع  ةالخاص  الفائدةمعدل ×  معدل الرصيد الإضافي المؤهل (1)
اير 1من  :العرض الترويجي، أيتمديد عدد الأيام أثناء فترة  (2)  2024سبتمبر  30لغاية  2024 فبر
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: حساب معدل الرصيد الإضافي المؤهل )المبالغ بآلاف الدرهم الإماراتي( 2الملحق   
 

 تم إدراج الحالات فيما يلي لأغراض الإيضاح فقط. ويجب الرجوع إلى الشروط والأحكام
 

1الحالة  الرصيد في نهاية   
 الشهر 

نمو فترة  
العرض 

 1لفقرة )ا
من  

الشروط 
 والأحكام(

معدل 
 الرصيد 

معدل 
الرصيد 

 الإضافي 

معدل الرصيد 
الإضافي المؤهل  

من   2المسرد والفقرة )
 الشروط والأحكام( 

 فبراير 

الرصيد 
 الأساسي

(29  
فبراير 
2024 )  

نهاية  
فترة 

 العرض
  الترويجي

فترة 
 العرض

 الترويجي

أ  -ج = ب  ب أ  أ -ه= د  د   و 

 25 25 125 25 125 100 حساب توفير

كافة حسابات الالمامات 
الأخري في رصيد العلاقة 

 100 150 100 150 50 المصرفية 

 125 275 125 275 150 رصيد العلاقة المصرفية 

ن العميل من تحقيق نمو في الرصيد في حساب توفير بمبلغ  التفسير:  درهم، إلا أن نمو  25,000تمك 
الفائدة   درهم ، وعليه فإنه فهو مؤهل للحصول على 5,00021المصرفية كان إجمالي العلاقة 

وفقاا لهذا العرض.  الخاصة  

 
2الحالة  الرصيد في نهاية   

 الشهر 
نمو فترة  

العرض 
 1لفقرة )ا

من  
الشروط 
 والأحكام(

معدل 
 الرصيد 

معدل 
الرصيد 

 الإضافي 

معدل الرصيد 
الإضافي المؤهل  

من   2المسرد والفقرة )
 الشروط والأحكام( 

 فبراير 

الرصيد 
 الأساسي

(29  
فبراير 
2024 )  

نهاية  
فترة 

 العرض
  الترويجي

فترة 
 العرض

 الترويجي

أ  -ج = ب  ب أ  أ -ه= د  د   و 

 15 25 125 25 125 100 حساب توفير

كافة حسابات الالمامات 
الأخري في رصيد العلاقة 

10- 40 50 المصرفية   40 -10  

 15 165 15 165 150 رصيد العلاقة المصرفية 
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ن العميل من تحقيق نمو في الرصيد في حساب توفير بمبلغ  التفسير:  درهم، إلا أن نمو  25,000تمك 
على نمو   الفائدة الخاصةربح درهم. وعليه، يتم دفع   15,000إجمالي العلاقة المصرفية كان 

درهم في حساب توفير.  15,000الرصيد بمبلغ   

 
3الحالة  الرصيد في نهاية   

 الشهر 
نمو فترة  

العرض 
 1لفقرة )ا

من  
الشروط 
 والأحكام(

معدل 
 الرصيد 

معدل 
الرصيد 

 الإضافي 

معدل الرصيد 
الإضافي المؤهل  

من   2المسرد والفقرة )
 الشروط والأحكام( 

 فبراير 

الرصيد 
 الأساسي

(29  
فبراير 
2024 )  

نهاية  
فترة 

 العرض
  الترويجي

فترة 
 العرض

 الترويجي

أ  -ج = ب  ب أ  أ -ه= د  د   و 

 0 25 125 25 125 100 حساب توفير

كافة حسابات الالمامات 
الأخري في رصيد العلاقة 

25- 25 50 المصرفية   25 -25  

 0 150 0 150 150 رصيد العلاقة المصرفية 

ن العميل من تحقيق نمو في الرصيد في حساب توفير بمبلغ  التفسير:  درهم إماراتي إلا أنه  25,000تمك 
حقيق نمو إجمالي رصيد العلاقة المصرفية، وعليه فلا يوجد نمو مؤهل لتحقيق ربح  لم يتم ت

 الفائدة الخاصة

 
4الحالة  الرصيد في نهاية   

 الشهر 
نمو فترة  

العرض 
 1لفقرة )ا

من  
الشروط 
 والأحكام(

معدل 
 الرصيد 

معدل 
الرصيد 

 الإضافي 

معدل الرصيد 
الإضافي المؤهل  

من   2المسرد والفقرة )
 الشروط والأحكام( 

 فبراير 

الرصيد 
 الأساسي

(29  
فبراير 
2024 )  

نهاية  
فترة 

 العرض
  الترويجي

فترة 
 العرض

 الترويجي

أ  -ج = ب  ب أ  أ -ه= د  د   و 

25- 75 100 حساب توفير    75 -25  

0 

كافة حسابات الالمامات 
الأخري في رصيد العلاقة 

 50 100 50 100 50 المصرفية 

 25 175 25 175 150 رصيد العلاقة المصرفية 

لم يقم العميل بتنمية رصيد في حساب توفير  وبطبيعة الحال فقد تم تحقيق نمو في إجمالي   التفسير: 
الفائدة  درهم. وعليه، فلا يوجد نمو مؤهل من أجل الربح  ,00025العلاقة المصرفية بمبلغ 

في حساب التوفير الخاص بالوكالة.  الخاصة  
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5الحالة  الرصيد في نهاية   

 الشهر 
نمو فترة  

العرض 
 1لفقرة )ا

من  
الشروط 
 والأحكام(

معدل 
 الرصيد 

معدل 
الرصيد 

 الإضافي 

معدل الرصيد 
الإضافي المؤهل  

من   2المسرد والفقرة )
 الشروط والأحكام( 

الرصيد 
 الأساسي

(29  
فبراير 
2024 )  

نهاية  
فترة 

 العرض
  الترويجي

فترة 
 العرض

 الترويجي

أ  -ج = ب  ب أ  أ -ه= د  د   و 

 0 100 0 100 100 حساب توفير  

0 

كافة حسابات الالمامات 
الأخري في رصيد العلاقة 

 50 100 50 100 50 المصرفية 

 50 200 50 200 150 رصيد العلاقة المصرفية 

لم يقم العميل بتنمية رصيد في حساب توفير ، وبطبيعة الحال، فقد تم تحقيق نمو في إجمالي   التفسير: 
الفائدة  درهم ، وعليه، فلا يوجد نمو مؤهل من أجل الربح  50,000المصرفية بمبلغ  رصيد العلاقة

في حساب توفير.  الخاصة  
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 : إيضاح لدفع الفائدة الخاصة المتوقعة 3الملحق 

 

 الدفعة الأولى 

 العملاء المشاركون في فترة العرض الأصلية فقط 

الرصيد 

 فترة تمديد العرض  فترة العرض الأصلية الأساس ي 

 ا فترتي العرضتالعملاء المشاركون في كل

 العرض فقط تمديد العملاء المشاركون في فترة 

الدفعة  

 الثانية

ن

و

ف

م

ب

 ر

أ

غ

س

ط

 س
 سبتمبر  أغسطس يوليو يونيو مارس  أبريل  مايو فبراير 29


